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公 司 簡 介     INTRODUCTION 

查詢及訂購熱線  ENQUIRY & ORDER TELEPHONE HOTLINE: TEL  (852) 2790 5518   

Incorporated in 1977, TFI Foods has developed into one of the leading seafood and grocery importers in North America. We 
have used our expertise to build a vast one-stop network of trusted suppliers, processors and business partners globally to 
bring in a wide range of seafood, Japanese, Chinese and other Asian specialty products with competitive prices to our cus-
tomers.  

Dai Fung Asia Co Ltd, headquartered in Toronto, along with our branches in Vancouver, Calgary and Montreal, we have estab-
lished processing facility with HACCP approved in oversea. TFI Foods is committed to adopt a high standard on food safety, in 
order to offer best quality seafood and specialty products to our food services customers and consumers.  

 

大豐國際創立於1977年，至今已發展為北美洲首屈一指的海鮮及食品進口商。憑藉豐富的經驗和專業知識，與全球海

鮮供應商、食品加工商及合作夥伴建立龐大的一站式食品進口及銷售網絡，為客戶引入多元化及價廉物美的海鮮產品、

日式美食、中式食品及其他亞洲精選產品。 

大豐聯達有限公司  總部設於多倫多，並在溫哥華、卡加利和滿地可設有分公司。海外亦自設食品加工處理設施，均

獲得HACCP認可，並承諾以嚴謹的標準確保食品安全，致力為餐飲業客戶和大眾提供優質的海鮮產品及各地的特色

美食。 



 

查詢及訂購熱線  ENQUIRY & ORDER TELEPHONE HOTLINE: TEL  (852) 2790 5518   

THAI GOLD  金泰寶 

Since 2004, Thai Gold shrimp have become a first choice for discriminating shrimp lovers. Consistent quality and 

value have earned the trust of our many loyal customers. The best quality counts - at their family dining tables. 

Thailand's self-owned factory facilities meet the highest standards in Thailand, Combined with the efficiency of the 

latest technology and traditional handy-work, we are able to offer these products and services timely and at a 

competitive price.  

金泰寶，自2004年以來，金泰寶的蝦已成為挑剔的飲食愛好者的首選。始終如一的品質和價值，贏得了許多忠實顧客的信

任。為每個家庭餐桌帶來最高品質的產品。泰國自設工廠設施符合泰國最高標準，結合最新技術和傳統手工作業的效率，

能夠以具有競爭力的價格及時提供這些產品和服務。 

All the images and the contents thereof are for illustration purpose only and shall not constitute or be committed as giving any contract or  
warranty. Actual product appearance shall be in accordance with those at the time of delivery.  

 

所有圖像及其內容僅供參考說明，並不構成合同或涉及任何承諾或保證。產品的實際外觀應以交貨時為準。  

Code 白蝦      White Shrimp     Packing 

10822 金泰寶 Thai Gold 泰國 白蝦肉 41/50   Thai Gold White Shrimp Meat 41/50   400g x 18 

10823 金泰寶 Thai Gold 泰國 白蝦肉 51/60  Thai Gold White Shrimp Meat 51/60   400g x 18 

10847 金泰寶 Thai Gold 泰國 特大泰國白蝦肉    Thai Gold White Shrimp Meat XL Size  400g x 18 

10853 金泰寶 Thai Gold 泰國 原隻白蝦 20/30  Thai Gold HOSO White Shrimp 20/30  500g x 18 

10856 金泰寶 Thai Gold 泰國 原隻白蝦 30/40    Thai Gold HOSO White Shrimp 30/40  500g x 18 

10730 金泰寶 Thai Gold 泰國 金裝原隻泰國熟蝦 IQF   Thai Gold HOSO White Shrimp IQF   500g x 18 

10846 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭有殼背開白蝦 (31/40)   Thai Gold HLSO White Shrimps (Easy Peel) 31/40 400g x 18 

 

 

Code  虎蝦      Black Tiger     Packing 

10665 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 31/35  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 31/35  250g x 16 

 

 

Code 蝴蝶蝦      Butterfly White Shrimp    Packing 

10410 金泰寶 Thai Gold 泰國 蝴蝶蝦 41/50  Thai Gold Raw Butterfly White Shrimp 41/50 400g x 18 

10402 金泰寶 Thai Gold 泰國 蝴蝶蝦 31/40  Thai Gold Raw Butterfly White Shrimp 31/40 2 LBS X 10 



 

查詢及訂購熱線  ENQUIRY & ORDER TELEPHONE HOTLINE: TEL  (852) 2790 5518   

THAI GOLD  金泰寶 

Since 2004, Thai Gold shrimp have become a first choice for discriminating shrimp lovers. competitive price.  

金泰寶，自2004年以來，金泰寶的蝦已成為挑剔的飲食愛好者的首選。 

Code 熟蝦      Cooked Shrimp     Packing 

10712 金泰寶 Thai Gold 泰國 熟蝦圈 41/50   Thai Gold Cooked White Shrimp Ring 41/50  260g x 10 

10733 金泰寶 Thai Gold 泰國 熟蝦仁 61/70  Thai Gold Cooked TO White Shrimps 61/70  250g x 16 

10732 金泰寶 Thai Gold 泰國 熟鳳尾蝦 21/25  Thai Gold Cooked TO White Shrimps 21/25  250g x 16 

10701 金泰寶 Thai Gold 泰國 (熟鳳尾蝦肉) 31/40  Thai Gold Cooked Peeled TO White Shrimp 31/40 250g x 16 

 

Code 竹串蝦      Skewered Shrimp    Packing 

10851 金泰寶 Thai Gold 泰國 竹串有頭蝦 30/40  Thai Gold Skewered White Shrimp 30/40  240g x 20 

 

Code 湯      Soup      Packing 

70406 金泰寶 Thai Gold 泰國 鮮蝦冬蔭功湯   Thai Gold Tom Yum Shrimp Soup     384g x 20 

 

Code  餅裝      Block Shrimp     Packing 

10124 金泰寶 Thai Gold 泰國 (白蝦肉) 16/20    Thai Gold Block Shrimp meat 16/20   4 LBS x 6 

10119 金泰寶 Thai Gold 泰國 (白蝦肉) 31/40    Thai Gold Block Shrimp meat 31/40   4 LBS x 6 

10118 金泰寶 Thai Gold 泰國 (白蝦肉) 26/30    Thai Gold Block Shrimp meat 26/30   4 LBS x 6 

10120 金泰寶 Thai Gold 泰國 (白蝦肉) 41/50    Thai Gold Block Shrimp meat 41/50   4 LBS x 6 

 

10195 泰國(白蝦肉) 16/20     AP Plus Thai Block Shrimp meat  16/20  4 LBS X 6  

10163 泰國(白蝦肉) 21/25      AP Plus Thai Block Shrimp meat  21/25  4 LBS X 6  

10164 泰國(白蝦肉) 26/30      AP Plus Thai Block Shrimp meat  26/30  4 LBS X 6  

10165 泰國(白蝦肉) 31/40      AP Plus Thai Block Shrimp meat  31/40  4 LBS X 6  

10166 泰國(白蝦肉) 41/50      AP Plus Thai Block Shrimp meat  41/50  4 LBS X 6  

10167 泰國(白蝦肉) 51/60      AP Plus Thai Block Shrimp meat  51/60  4 LBS X 6  

 

 

All the images and the contents thereof are for illustration purpose only and shall not constitute or be committed as giving any contract or  
warranty. Actual product appearance shall be in accordance with those at the time of delivery.  

 

所有圖像及其內容僅供參考說明，並不構成合同或涉及任何承諾或保證。產品的實際外觀應以交貨時為準。  



 

查詢及訂購熱線  ENQUIRY & ORDER TELEPHONE HOTLINE: TEL  (852) 2790 5518   

金泰寶 越南原隻虎蝦 

Vietnam Tiger HOSO Black Tiger Shrimp 

Code 越南原隻虎蝦     HOSO BT Shrimp     Packing 

10674 金泰寶 原隻虎蝦 6 隻裝 500gx18   Vietnam Black Tiger HOSO Shrimp (6 pcs)  500g x 18 

10675 金泰寶 原隻虎蝦 8 隻裝 500gx18   Vietnam Black Tiger HOSO Shrimp  (8 pcs)  500g x 18 

10676 金泰寶 原隻虎蝦 10 隻裝 500gx18  Vietnam Black Tiger HOSO Shrimp (10 pcs)  500g x 18 

All the images and the contents thereof are for illustration purpose only and shall not constitute or be committed as giving any contract or  
warranty. Actual product appearance shall be in accordance with those at the time of delivery.  

 

所有圖像及其內容僅供參考說明，並不構成合同或涉及任何承諾或保證。產品的實際外觀應以交貨時為準。  

金泰寶 泰國虎蝦仁 (小包裝 200-250g) 

Thailand PD Black Tiger Shrimp (Small Pack 200 – 250g) 

 

Code  虎蝦      Black Tiger     Packing 

10667 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 31/40  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 31/40  200g x 20 

10670 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 31/40  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 31/40  250g x 16 

10665 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 31/35  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 31/35  250g x 16 

10668 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 41/50  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 41/50  200g x 20 

10671 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 41/50  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 41/50  250g x 16 

10673 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 41/50  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 41/50  200g x 16 

10666 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 51/60  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 51/60  200g x 20 

10672 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 51/60  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 51/60  200g x 16 

10669 金泰寶 Thai Gold 泰國 去頭虎蝦仁 61/70  Thai Gold Black Tiger Shrimp Meat 61/70  200g x 20 



查詢及訂購熱線  ENQUIRY & ORDER TELEPHONE HOTLINE: TEL  (852) 2790 5518   

All the images and the contents thereof are for illustration purpose only and shall not constitute or be committed as giving any contract or  
warranty. Actual product appearance shall be in accordance with those at the time of delivery.  

 

所有圖像及其內容僅供參考說明，並不構成合同或涉及任何承諾或保證。產品的實際外觀應以交貨時為準。  

Ecuador Gold 

Ecuador's aquaculture industry is the most advanced and sustainable of it's kind, and is top rated among conven-

tional farmed-raised shrimp producing countries.  厄瓜多爾的水產養殖業是同類中最先進和可持續的，是傳統養殖蝦類

生產國家中排名最高的。  

品牌 Brand: Ecuador Gold  產地 Origin: Ecuador       

Code 白蝦    Frozen Shrimp      Packing 

10868 Ecuador Gold 白蝦肉(21/25) Ecuador Gold White Shrimps Meat (IQF) (21/25)  500g x 18 

10869 Ecuador Gold 白蝦肉(31/35) Ecuador Gold White Shrimps Meat (IQF) (31/35)  500g x 18 

10870 Ecuador Gold 白蝦肉(41/50) Ecuador Gold White Shrimps Meat (IQF) (41/50)  500g x 18 

10871 Ecuador Gold 白蝦肉(51/60) Ecuador Gold White Shrimps Meat (IQF) (51/60)  500g x 18 

10872 Ecuador Gold 白蝦肉(61/70) Ecuador Gold White Shrimps Meat (IQF) (61/70)  500g x 18 

10873 Ecuador Gold 白蝦肉(71/90) Ecuador Gold White Shrimps Meat (IQF) (71/90)  500g x 18 

尺寸 Size: 21/25, 26/30, 31/35, 36/40, 41/50, 51/60, 61/70, 71/90  

    

10874 Ecuador Gold 去頭有殼白蝦 Ecuador Gold Headless Shell On White Shrimps (IQF) (21/25) 500g x 18 

尺寸 Size:  21/25, 26/30, 31/35, 36/40   

    

10875 Ecuador Gold 原隻白蝦(20/30) Ecuador Gold Head On Shell On White Shrimps (IQF)  500g x 18 

10876 Ecuador Gold 原隻白蝦(30/40) Ecuador Gold Head On Shell On White Shrimps (IQF)  500g x 18 

尺寸 Size:  21/25, 26/30, 31/35, 36/40      

    

10738 Ecuador Gold 熟鳳尾蝦(21/25) Ecuador Gold Tail on White Shrimps (Cooked IQF) (21/25) 500g x 18 

10739 Ecuador Gold 熟鳳尾蝦(31/35) Ecuador Gold Tail on White Shrimps (Cooked IQF) (31/35) 500g x 18 

10740 Ecuador Gold 熟鳳尾蝦(36/40) Ecuador Gold Tail on White Shrimps (Cooked IQF) (36/40) 500g x 18 

尺寸 Size:  21/25, 26/30, 31/35, 36/40   

  

所有 Ecuador Gold 產品均有批發包裝可供選擇   



All the images and the contents thereof are for illustration purpose only and shall not constitute or be committed as giving any contract or  
warranty. Actual product appearance shall be in accordance with those at the time of delivery.  

 

所有圖像及其內容僅供參考說明，並不構成合同或涉及任何承諾或保證。產品的實際外觀應以交貨時為準。  

查詢及訂購熱線  ENQUIRY & ORDER TELEPHONE HOTLINE: TEL  (852) 2790 5518   

NORTHERN KING PRODUCTS 

Sourced directly from the pristine waters of the Atlantic Ocean and processed without delay to ensure optimal 

freshness.  直接來自大西洋清澈的海水，立即進行加工處理，以確保其新鮮度。 

Code 描述     Description       Packing 

10928 NK 龍蝦尾 4oz x 2   NORTHERN KING' Lobster Tails 4oz x 2   4 oz x 2pc x 18 

10930 NK  野生龍蝦尾 3oz x 2   NORTHERN KING' Wild Caught Lobster Tails 3oz x 2  227g x 18 

 

20634 NK 原隻皇帝蟹     NORTHERN KING' Whole King Crab    800-1000g 

20642 NK 皇帝蟹腳     NORTHERN KING' King Crab Legs    500g x 10 

20636 NK 加拿大熟鱈蟹爪段     NORTHERN KING' Snow Crab Arms and Legs   454g x 20 

20618 NK 加拿大野生雪蟹爪     NORTHERN KING' Canadian Wild Snow Crab Claws  2pc x 12 

 

20223 NK 加拿大優質野生帶子    NORTHERN KING' Canadian Wild Caught Scallops  220g x 20 

20248 NK 加拿大優質野生半殼帶子   NORTHERN KING' Canadian Wild Caught Half-Shell Scallops 6 隻裝 x 18 

 

10908 NK 加拿大原隻熟龍蝦     NORTHERN KING' Canadian Whole Cooked Lobster  1pc x 18 

30436 NK 加拿大多春魚   NORTHERN KING' Canadian Atlantic Pollock   10pcs x 24 

10720 NK 加拿大北極甜蝦    NORTHERN KING' Canada Whole Cooked Cold Water Prawns 200g x 24 

30428 NK  野生三文魚柳     NORTHERN KING' Wild Caught Salmon Fillets  10-12oz x 20 



查詢及訂購熱線  ENQUIRY & ORDER TELEPHONE HOTLINE: TEL  (852) 2790 5518   

All the images and the contents thereof are for illustration purpose only and shall not constitute or be committed as giving any contract or  
warranty. Actual product appearance shall be in accordance with those at the time of delivery.  

 

所有圖像及其內容僅供參考說明，並不構成合同或涉及任何承諾或保證。產品的實際外觀應以交貨時為準。  

Code 魷魚/魚       Squid/Fish     Packing 

31210 海太郎 免漿黑魚片      Black Tie Starched Snakehead Slices    250g x 20 

30613 海太郎 魷魚鬚     Black Tie Squid Tentacle    250g x 28 

31211 海太郎 金湯酸菜魚    BT Snakehead Slices Pickled Vegetables & Sauce  400g x 20 

31212 海太郎 松鼠鯛魚  (600-700g)   BT Marinated Tilapia Flower-cut (600-700g)  18  

31213 海太郎 松鼠鯛魚  (700-800g)   BT Marinated Tilapia Flower-cut (700-800g)  18  

31214 海太郎 斑點叉尾回 (850g—1050g)  Black Tie Channel Catfish 850g -1050g   30 LBS 

31215 海太郎 斑點叉尾回 (1050g—1200g)  Black Tie Channel Catfish 1050g -1200g   30 LBS 

Code 描述       Description     Packing 

80101 OX Head White Fragrant Rice (Thai Hom Mali Rice) 40 lbs 牛頭牌泰國香米40磅   18 KG  

Code 描述       Description     Packing 

71006 Cavendish Straight Cut French Fries    加拿大 薯條-直條裹漿  27 lbs  4.5LBS x 6   



 

 

 

 

送貨服務條款 

1. 所有訂單須視乎相關貨品的供應情況再作最後確認。倘若未能提供任何已訂購之產品或服務，本公司有權拒絕接受該訂單。倘若我們無法提供閣下訂單上的任何產品或服

務，我們會於交貨前透過電話或電郵通知閣下。 

2. 如收貨人士未能於約定時間內收取已訂購之貨品，本公司將保留權利向該顧客收取額外的送貨費用。 

3. 當八號烈風懸掛或黑色暴雨警告生效時，送貨服務時間或會暫停，我們將會聯絡顧客並更改送貨日期。 
 

收貨 

1. 所有訂單須視乎相關貨品的供應情況再作最後確認，倘若 大豐聯達有限公司未能提供任何已訂購之產品或服務，我們有權拒絕接受該訂單。 

2. 倘若我們未能提供閣下於訂單上的任何產品，我們會在送貨前透過電話、電郵或傳真通知閣下。 

3. 客戶如在收貨時發現貨品有損壞、缺貨、錯貨等等，敬請通知我們的銷售人員，本公司將立刻跟進及處理問題貨品。 

4. 鑑於送貨單 / 發票為本公司與客戶之間的交易憑證，為減低因單據問題而引致收款延誤，敬請貴 客戶於送貨單 / 發票上劃去沒有收妥的貨品。 

5. 我們將竭盡所能，如期送貨至指定地點，敬請顧客在指定時間內點簽貨品。大豐聯達有限公司 對交貨後的損壞/丟失貨物之任何索賠概不負責。 
 

繳款 

貨 到 付 款 方 式 : 本公司會於訂貨當日下午以電話或傳真通知客戶所需繳付的金額。請將貨款於送貨前一日存入本公司的渣打銀行戶口，並將銀行收據交予我們的銷售員，或傳真至

本公司︰ 2790 2768。收據上請註明貴 戶之商號名稱，或本公司的發票編號，以便有效跟進。  

“大豐聯達有限公司”  渣打銀行戶口號碼： 003 415-00483351 

如未能繳交相應貨款之客戶，本公司將保留收回貨品之權利。如貴公司於下一個訂貨日仍未繳交逾期貨款，請恕本公司未能送出新訂的貨品予貴 客戶。 
 

送貨服務 

星期一 至 五 下午 4:00 前、星期六中午 12:00 前落單於 翌工作日送達 

(截單後、星期日及公眾假期訂單要在第 2 個工作日才安排送貨，送貨地區以本公司送貨範圍及行程為準)。 

送往偏遠地區和離島可能需要較長的運送時間；並可能須繳付額外運費或停車場費，請與我們聯絡査詢並提前預約送貨。  (偏遠地區範圍包括：香港國際機場，馬灣，愉景灣及香港

迪士尼樂園） 如有任何疑問，請在下訂單前與我們聯絡以了解更多送貨詳情。 

 
GENERAL DELIVERY SERVICES : 
1. All orders are subject to confirmation of final availability and Dai Fung (Asia) Co Ltd  reserves the right to reject the order in the event that any of the products 

requested are unavailable. In the event that we are unable to fulfill any of the products in your order, we will notify you by phone or email before delivery. 
2. We reserve the right to charge an additional delivery fee if the recipient is not available to accept delivery at the nominated delivery time. 
3. Delivery service will be suspended when typhoon signal No.8 or above or a black rain warning is hoisted. In this event customers will be contacted to re-schedule 

delivery time. 
 
 

RECEIVING:  
1. All orders are subject to confirmation of final availability and Dai Fung (Asia) Co Ltd  reserves the right to reject the order in the event that any of the products or 

services requested are unavailable.  
2. Prior notice will be given for any unfulfilled orders via phone, email or fax by our sales team.  
3. If you found any problems, including damage, short-ship, or wrong goods delivered, our sales team will follow up immediately.  
4. Invoice / Delivery Notes are official documents used for acknowledgement of goods receiving. Please sign with company chop and return to our delivery. Should 

there be any discrepancy, please cross out the problem items. We will base on the signed invoice / delivery note to send our monthly statement accordingly.  
5. All deliveries should be acknowledged receipt immediately on delivery. Dai Fung (Asia) Co Ltd  is not liable for any claim for damaged / loss goods after delivery.  
 
 

PAYMENT:  
By Cash on delivery (COD) : Our order desk will inform you (by fax or phone) regarding the exact payment required for your order before delivery date. please bank-in 
into our Dai Fung (Asia) Co Ltd  Account 1 day before delivery. The payment slip could be submitted to our salesperson, or fax to Dai Fung (Asia) Co Ltd  (Fax No.: 2790 
2768). “Dai Fung (Asia) Co Ltd  ” Standard Chartered Bank Account No : 003 415-00483351 
We reserves the right to collect back the goods when payment is not received. Any outstanding payment could affect your subsequent orders.   
 

DELIVERY SERVICES : 
Monday to Friday cut off time: 16:00  and Saturday cut off time: 12:00 noon for Next Business Day Delivery.  

(If order placed after the cutoff time, or public Holidays will be processed and delivers two business days later. It must be according to our daily delivery schedule) 

 

查詢及訂購熱線：  電郵地址 : salesadmin@daifungasia.com    電話號碼︰(852) 2790 5518 傳真號碼︰(852) 2790 2768  

   ORDER OF HK$1,500 OR ABOVE PER EACH DELIVERY POINT CAN ENJOY FREE DELIVERY SERVICE.   
FOR ORDER BELOW HK$1,500, HK$150 PER DELIVERY POINT WILL BE LEVIED 

凡每個送貨地點惠顧滿 HK$1,500 或以上，即可享用免費送貨服務。凡惠顧少於 HK$1,500，每個送貨地點須徵收 HK$150 送貨服務費 

 

Dai Fung (Asia) Co Ltd  大豐聯達有限公司  :  Standard Chartered Bank Account 渣打銀行戶口號碼 No : 003 415-00483351 

mailto:salesadmin@sfaltd.com.hk


大豐聯達有限公司  Dai Fung (Asia) Co Ltd  

Unit 802, Vanta Industrial Centre, Tai Lin Pai Road, Kwai Chung,  
Hong Kong 

TEL  (852) 2790 5518  FAX  (852) 2790 2768  

Email: salesadmin@daifungasia.com       

Mon-Fri - 09:00 - 18:00 Sat - 09:00 - 13:00 

 
Copyright © 2021 Dai Fung (Asia) Co Ltd  . All Right Reserved.  


